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Vaccinations 疫苗注射 
【箴 Prov 29:18】 

【詩 Ps 7:17】 

【羅 Rom 13:3~7】 

 

疫苗的議題/Vaccine issues 
 

I. Snap shots of reactions to vaccination requirement.  
   疫苗注射要求的反應 

1. 西南航空（總部位於達拉斯）取消了很多航班 

    Southwest (headquartered in Dallas) canceled so many flights. 
2. 紐約市退休了多人 /New York City retired so many people 

3. 學校和教師抗議疫苗接種強制執行。 

    Protest of schools and teachers for vaccination mandate. 
 

II. Reasons for lack of vision in the leadership 
     領導階層缺乏異象的原因. 
A. “Let’s go Brendon”, 顯示出了人民對最高領導者, 最不尊敬, 最不滿意 

      的評語. 

B. FBI恐嚇參與學校會議的人要用 domestic terrorist來辦他們.  

    The FBI threatened those attending school meetings with domestic 
    terrorists. 
C. Southern Border 有很大的問題, 許多人都被偷偷地運進去美國各個地 

     方, 政客們自己住的家都是有圍牆保護. 

     Southern Border has a big problem. Many people have been smuggled  
      into various parts of the United States. However, the homes of   
     politicians are protected by walls. 
D. Defund the police, 政客們自己用很多的保安人員. 

E. Obama的 60歲生日派對, 沒有戴口罩, 沒有聚會限制. 

    At Obama’s 60th birthday party, no masks, no gathering limitation. 
F. Gain of Function, Dr. Fauci的謊言使得政府所說的更難被人相信. 

    The Gain of Function experiment, Dr. Fauci's lie, makes it harder for 
    people to believe what the government says. 
G. 利用對疫情的恐懼推動了政治操縱，並允許投票欺詐和投票操縱.  

     The fear of pandemic propels the political manipulation and allowed 
     for voting fraud and voting manipulations. 
H. 美國社交媒體和主流媒體的取消保守主義的聲音, 只是美化現任政府 

     的政策, 放出左派的論調, 更加地讓美國人民不相信所聽到的.  

     The American social media and mainstream media cancel the     

Conservative views, beautifies the policies of the current government, and 
 releases the rhetoric of the left, which make the American people not to   
believe what they are hearing. 
 

III. Do we receive vaccination? 我們打疫苗嗎? 
A. Collin Powell died at Covid-19 after his duly injected vaccination.  
     Collin Powell 在接種疫苗後仍死於 Covid-19. 

B. Israel has cases arises after the vaccination reached a very high rate.  
    以色列接種疫苗達到非常高的比率後，確診病例依然升高. 

C. The Scandinavian countries new approach.  
    斯堪的納維亞國家的新方法 

D. The Amish people approach. 阿米什人的方法 

 
Q: What can we do? 
    那麼我們要不要打疫苗呢? 

A:_______________________________________________ 
 
我們也要拿掉一個迷思, 那就是接種疫苗, 不是 “666”的印記.  

 The Covid-19 vaccine is not linked to the mark of "666". 
【啟 Rev 13:16~18】 

 

Conclusion結論 
【箴 Prov 29:18】 

一個把真理放在前面的政府, 以神的命令為中心的政府, 沒有這麼多政治

操作的政府, 更加容易得到百姓的追隨, 得到大家一致的方向.  

 A government putting the truth first, centering on God's commands, and 
having few political manipulations, is more likely to get the people to follow 
its policies. 
【詩 Ps 91:1~7】 

 
 

Reflections: 
1. From the unrest in American society, what are the lessons that you can 
glean?  If you are in the leadership, how would you do differently?  If you 
are not in the leadership, how would you do? 從美國社會的不安定, 你學

到了甚麼功課? 若果你是在美國的領導階層, 你會有甚麼不同的做法? 若

你是在被領導的階層, 你會怎麼做? 

 
2. Are you in favor of the vaccination? Why? 你贊成接種疫苗嗎? 為什麼? 
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